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RSS.0002.72.2023 

Protokół Nr LXXII/23 
z nadzwyczajnej 72. sesji Rady Miejskiej w Sobótce w dniu  

14 listopada 2023 roku 

        

               Na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym (Dz.U. z 2023 r. poz. 40 z późn.zm.) nadzwyczajną 72. sesję Rady 
Miejskiej w Sobótce otworzyła Przewodnicząca Rady Hanna Piwowarska. 
W sesji na 15 radnych uczestniczyło 13-u. Radni nieobecni: Iwona Czyż i Rafał 
Kotwica. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
- Skarbnik MiG – Magdalena Sączawa, 
- Sekretarz MiG – Violetta Gaworczyk 
oraz kierownicy referatów UMiG i zaproszeni goście. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska powitała wszystkie zebrane 
na sesji osoby. Następnie przedstawiła porządek obrad nadzwyczajnej 72. sesji, 
który przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Uchwała w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Gminy Sobótka na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji 

zabytków. 

3. Wolne wnioski i informacje. 
 

Ad. 2 

Pani Sylwia Stroka przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji 
celowej z budżetu Gminy Sobótka na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 
roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym 
się w gminnej ewidencji zabytków wraz z uzasadnieniem. Dodała, że zgodnie  
z wnioskiem złożonym do Burmistrza całościowa kwota tego zadania to  
119.000 zł, a więc wnioskowana kwota stanowi około 34% wartości całego 
zadania. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska dodała, że w miesiącu 
wrześniu stosowna kwota została zabezpieczona w budżecie, a teraz tylko 
następuje konkretne wskazanie na co zostanie ona przeznaczona.  
Radna Irena Gajewska poinformowała, że Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury  
i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radny Grzegorz Chrzan zapytał, czy kiedykolwiek wcześniej którakolwiek z parafii 
ubiegła się również o taką dotację? Dodał, że każda z naszych parafii posiada 
liczne zabytki. Zapytał, czy jeżeli inne parafie złożą taki wniosek to on również 
zostanie rozpatrzony pozytywnie? 
Pani Violetta Gaworczyk Sekretarz MiG odpowiedziała, że takie dotacje były 
przyznawane już wcześniej, ale wówczas zapisy uchwały były nieco inne i mówiły 
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m.in. o dofinansowaniu rzędu 70%.  Dodała, że na pewno taką dotację z tego co 
pamięta otrzymała Parafia w Świątnikach, w Sobótce i w Sulistrowicach. 
Powiedziała, że kiedyś o taką dotację chciała starać się również Parafia Rogów 
Sobócki, ale ostatecznie Ksiądz Proboszcz nie przebrnął przez procedurę i nie 
złożył wniosku.  
Radna Danuta Szczęch - Drozd zapytała z czego wynika konieczność tak szybkiego 
podjęcia tej uchwały, że nie można było z nią zaczekać do sesji na koniec 
miesiąca? 
Pani Sylwia Stroka odpowiedziała, że wynika to z prośby Księdza Proboszcza, 
któremu zależy na jak najszybszym otrzymaniu środków, aby mógł kontynuować 
prace.  
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG dodała, że przyznana dotacja musi zostać 
rozliczona do 31 grudnia tego roku, więc liczy się każdy dzień, ponieważ jeżeli 
Ksiądz nie zmieści się w tym terminie będzie musiał zwrócić dotację. Dodała, że 
uchwała podejmowana we wrześniu wchodziła w życie dopiero po upływie 14 dni 
od opublikowania jej w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego, a 
więc dzisiejsza uchwała nie mogła zostać podjęta równocześnie z nią.  
Radna Lidia Sączawa powiedziała, że tych zabytków mamy mnóstwo i bardzo się 
cieszy, że będzie istniała możliwość uzyskania takiej dotacji również przez inne 
parafie. Poinformowała, że im w tym roku udało się pozyskać środki na remont 
kościoła w Świątnikach, a sami mieszkańcy również robią co tylko mogą, aby 
wesprzeć ten remont. 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG powiedziała, że jutro radni otrzymają 
projekt budżetu na 2024 r.  i tam również została zabezpieczona kwota na zabytki. 
Dodała, że na środki, które otrzymujemy z Polskiego Ładu musimy zagwarantować 
wkład własny i takie środki zostały zaplanowane w przyszłym roku, jeżeli chodzi  
o Świątniki. Zaznaczyła, że ta uchwała podobnie jak poprzednia będzie podlegała 
również kontroli Regionalnej Izby Obrachunkowej.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska przypomniała, że na 
wczorajszym posiedzeniu komisji Burmistrz informował, że odbyło się spotkanie  
z Proboszczami na którym zapadła decyzja dla kogo finalnie zostanie przeznaczona 
dotacja.   
Pani Violetta Gaworczyk Sekretarz MiG przypomniała, że ta uchwała nie dotyczy 
jedynie parafii, ale mogą z niej korzystać również przedsiębiorcy (po spełnieniu 
określonych warunków).  
Radny Andrzej Kociński zapytał, czy środki na renowację pomnika Jana 
Nepomucena również są brane pod uwagę?  
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG odpowiedziała, że składamy już 3 lub 
czwarty wniosek na renowację tego pomnika. Przypomniała, że do Polskiego Ładu 
nie składano jedynie Świątnik, ale wniosek dotyczył 3 lub 4 parafii. Zaznaczyła, że 
składamy kolejne wnioski, ponieważ koszt renowacji tego pomnika jest 
niebotyczny.  
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Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXXII/581/23 podjęła. 
Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 
 

Ad. 3 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska przypomniała, że na koniec 
miesiąc odbędzie się jeszcze jedna sesja.  
 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady podziękowała za 
uczestnictwo i zamknęła nadzwyczajną 72. sesję Rady Miejskiej w Sobótce. 
 

Sesja trwała w godz. od 12:30 do 12:55. i odbyła się w UMiG Sobótka, Rynek 1, 
sala nr 11. 
 

Imienne wykazy głosowań Radnych stanowią załącznik do protokołu.  
 
 

Protokołowała                                                        Przewodnicząca Rady Miejskiej 
Agata Rekść                                                                           w Sobótce 

                                                                                           Hanna Piwowarska 



Nadzwyczajna 72. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Gminy Sobótka na prace konserwatorskie, restauratorskie lub
roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-11-14 12:59:48

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 13

LICZBA OBECNYCH 13 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż nieobecny

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica nieobecny

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za
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